

Protokoll för styrelsemöte den 16 april 2023 kl.18:30

1. Val av justeringsman

-Christer Malmström

2. Godkännande av dagordningen

-Beslöts att arbeta efter den presenterade dagordningen

3. Genomgång och godkännande av föregående mötesprotokoll

-Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna

INFORMATION- och DISKUSSIONSÄRENDEN:

4. Inkommande och utgående skrivelser/ Rapporter

- **Länsstyrelsen och Trafikverket** -har nu godkänt skylten uppe vid väg 11.

Idrottsplats kommer att sättas upp och vi hoppas att den kommer att hinna komma på plats innan Österlen Garden Show.

- **Allmänna arvsfonden**-har krävt kompletterade uppgifter som har skickats in

- **Sparbanken Skåne**- Klubben ansökte om idrottsledarstipendium för Linus Dehman och Douglas Andersson. Sparbanken Skåne valde att i år tilldela stipendiet till Douglas för arbetet med funktionshindrade ungdomar.

Vi har skickat in ansökan om pengar till styrketräningsredskap och bildskärm till Parkvillans aktivitetslokal hos Färs och Frosta Sparbanksstiftelse.

- **Sparbanken Syd**-Vi har skickat in ansökan om bidrag till utrustning i Parkvillans samlingslokal såsom fällbara konferensbord och en smartboard för bidlvisning.

- **Tomelilla kommun**-vi har ansökt om lån med kommunal borgen på 1.3 miljoner för att täcka de ökade kostnaderna för bygget.

- **Österlen Garden Show**- 80-90 utställare inklusive matvagnar anmälda.

- **EON**-Bekymmer med att få elen att räcka till vid Österlen Garden Show. Vi håller på att se över möjligheten att öka anslutningen och begärt offert för kostnaden.

-**SportAdmin**-Angående en föreningskväll/nätverk i Malmö. Samt information angående hur tränare kan använda appen. Tränare informeras om träffen.

-**Furuboda**- inbjudan för att studera deras styrketräningsredskap den 29 april.

UPPFÖLJNINGSSÄRENDEN VP:

5. Aktiviteter 2023

- Ungdomsverksamheten 15-16 år

-I Verksamhetsplanen anges att vi ska göra satsning i år på 15-16-åringarna. De ansvariga har gjort ett mycket bra arbete. Båda ungdomslagen, 16 år och junior, är bemannade, stort träningsengagemang och båda lagen har stått för segrar i sina inledande matcher.

6. Löpande aktiviteter

- Ekonomisk avstämning

-Vi har en relativ god balans på vårt föreningskonto (Sparbanken Syd). Dessutom ca 2 miljoner kvar på byggeknotet (Sparbanken Skåne)

-Uppföljning sponsorer/sponsorskyltar/rekrytering nya sponsorer

-Brösarps rör, Ullstorps Fastighet m fl är nya sponsorer och har beställt skyltar.

I samband med trädgårdsmässan ska vi försöka uppdatera skylten "Vi som stöttar..." med den föreslagna 300 kr per företag.

- Matchprogram

-Tryckta och klara och ska vid hemmamatcher kompletteras med instick med laguppställningar, tränares tankar inför matchen och t.ex. presentation av matchsponsorer.

BESLUTSÄRENDEN

7. Plantering längs södra gränsen

-Ulf har inspekterat området och har förslag att allt (det finns massor av sly och hassel) måste plockas bort för annars kommer det inte att gå att plantera. Det är ett ganska stort projekt med behov av maskiner och med beräknade kostnader som överstiger det bidrag på 30 000 kronor vi fått av Tomelilla kommun.

Beslöts att avvakta med projektet samt ta fram exaktare kostnadsberäkning.

Det finns dock två träd som snarast måste plockas bort eftersom de lutar in över Tälthallen.

Beslöts att Roland kontaktar Joakim för att fixa detta.

8. Sportadmin avseende medlemsavgifter

-Vi har haft möte med Sportadmin om att ta bort faktureringsavgiften på betalningsavin för medlemsavgiften. Sportadmin kan inte göra detta om vi vill ha kvar betaltjänsten och det digitala medlemskortet. Sportadmin angav att en del föreningar själva bekostar all fakturering så att medlemmen inte drabbas av den. Ett förslag

framkom om att höja medlemsavgiften med förslagsvis 25 kr och att klubben därefter står för faktureringskostnaden.

Beslöts att frågan tas upp igen inför nästa årsmöte om att eventuellt höja medlemsavgiften för att därmed kunna kompensera faktureringsavgiften.

9. Översyn bevattning

-Företaget kommer hit i månadsskiftet för att göra den årliga översynen av vår bevattningsanläggning.

I verksamhetsplanen framgår att vi ska se undersöka möjligheten att öka bevattningskapaciteten.

Beslöts att undersöka möjligheten att ta bäckvatten och/eller kunna utnyttja dammarna vid C-planen. Per Ingvar kontaktar Joakim på Danone för att undersöka denna möjlighet.

10. Medlemsutskick

-Beslöts att göra ett första medlemsutskick bland annat med info angående Österlen Garden Show, hur det går i fotbollen, Parasportinfo, idrottsledarstipendium.

11. Namnskydd

-Evenemangsgruppen ÖGS har föreslagit att namnet Österlen Garden Show skyddas hos PRV till en kostnad av 2.400:-

Beslöts att klubben ska skicka in ansökan.

ÖVRIGA ÄRENDEN

12. Frågor

-Parkdagar inplanerade för att röja, städa mm inför mässan.

-Det behöver annonseras efter loppmarknadsgrejer eftersom vi hittills fått in sparsamt med grejor.

- Möte med Malmö FF om hybridgräs samt presentation av vårt naturgräsprojekt.

13. Nästa möte

-Onsdagen 22/5 18:30

Cornelia Magnusson
Sekreterare

Christer Malmström
Justeringsman

Per-Ingvar de la Motte
Ordförande